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Zápis ze zasedání Kolejní rady Kajetánka 8. 12. 2014 

Zasedání Kolejní rady Kajetánka proběhlo 8. 12. 2014 ve 20.00 v iRoomu, 7. p. K1A. 

Přítomni: Michaela Černá, Martin Čičmanec, Peter Ďurec, Martin Knýbel, Tomáš Ryza , Jakub Velkoborský. 

Nepřítomni: Petr Hanzlík 

  

Program 

1) Schválení programu 

2) Schválení zápisů o hlasování per rollam 

3) Parkoviště 

4) Plán investic 

5) Webové stránky Koleje Kajetánka 

6) Různé 

 

Jednání 

1) Schválení programu 
Program schválen 6-0-0. 

2) Schválení zápisů o hlasování per rollam 
Program schválen 6-0-0. 

3) Parkoviště 
Proběhla diskuse nad výší parkovného a nevyhovujícím návrhem provozního řádu. Zvláště neprakticky působí zákaz 

vstupu na parkoviště pro neparkující, protože přes parkoviště se chodí do Billy. 

„Kolejní rada doporučuje parkovací místa poskytnout přednostně dlouhodobě ubytovaným studentům. Pouze v 

případě, že by se místa do jednoho měsíce studenty neobsadila, mělo by být zváženo poskytování krátkodobého 

parkování. Parkovací místa by měla být číslována a pronajímáno by mělo být konkrétní místo. Kolejní rada navrhuje 

snížit měsíční poplatek za parkovací místo na nejvýše 150 Kč. Naopak pro případ, že místa budou pronajímána 

krátkodobě, KR navrhuje stanovit jejich nájemné na 100 Kč denně. Kolejní rada doporučuje neposkytovat parkování 

neubytovaným." Usnesení schváleno 6-0-0. 

4) Plán investic 
„Kolejní rada navrhuje do plánu oprav zahrnout žaluzie a znovu uzamykatelné skříňky na kuchyňky, oproti 

předešlému roku s navýšeným rozpočtem, dále navrhuje navýšení rozpočtu na kuleřník o 10 tis. korun.“ Usnesení 

schváleno 6-0-0. 

5) Webové stránky Koleje Kajetánka 
Proběhla pracovní diskuze o plánu a realizaci nových webových stránek Koleje Kajetánka. 

6) Různé 
Termín příštího zasedání byl dohodnut na začátek měsíce února 2015. 

 

Michaela Černá 

 

 



[2] 
 

KOLEJNÍ RADA KAJETÁNKA 

Hlasování per rollam 11. 11. – 13. 11. 2014 

ZÁPIS 

 

Lhůty pro hlasování per rollam (dle čl. 9 odst. 3 Jednacího řádu kolejních rad 
vysokoškolských kolejí Univerzity Karlovy v Praze): 

 Diskuze o návrhu:  11. 11.  2014, 16:32 – 12. 11. 2014, 23:00 

 Hlasování o návrhu: 12. 11. 2014, 16:33 – 13. 11. 2014, 22:00 

Text usnesení: 

Kolejní rada doporučuje nákup stacionárního kola PRECOR podle nabídky předložené 

Jiřím Lukavcem. 

Hlasování (ano-ne-zdržel se): 

 Michaela Černá:   ANO 

 Martin Čičmanec:   ANO 

 Peter Ďurec:    ANO 

 Petr Hanzlík:   zdržel se 

 Martin Knýbel   zdržel se  

 Tomáš Ryza    ANO 

 Jakub Velkoborský   zdržel se  

Výsledek hlasování: 

 Pro návrh (ANO):  4 

 Proti návrhu (NE):  0 

 Zdrželi se:   3 

Usnesení bylo schváleno. 

Zpracovala Michaela Černá 

Předsedkyně KR Kajetánka 

13. 11. 2014 

 


